
Protokół Nr XIII/19

z obrad XIII sesji Rady Miasta Siemiatycze,
która odbyła się w sali Siemiatyckiego Ośrodka Kultury

w dniu 27 listopada 2019 roku

Obrady XIII sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 13:00, zakończyły
zaś o godzinie 14:50. 

W obradach XIII sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 13, według załączonej do protokołu
listy obecności (Załącznik Nr 1).

Radni obecni na XIII sesji:

1 Witold Berski
2 Melania Grygoruk
3 Jan Hyndza
4 Katarzyna Jarocka
5 Jerzy Korowicki
6 Antoni Kosieradzki 
7 Igor Mironkiewicz
8 Katarzyna Nayda
9 Paweł Onieszczuk
10 Jerzy Roszczenko
11 Łukasz Rybałtowski
12 Igor Śnieżko
13 Marcin Usakiewicz

Radni nieobecni na XIII sesji:
1. Agnieszka Monika Zalewska
2. Marek Bogucki

W obradach XIII sesji Rady Miasta Siemiatycze uczestniczyli także:

1 Piotr Siniakowicz – Burmistrz Miasta Siemiatycze
2 Henryk Czmut – Zastępca Burmistrza Miasta
3 Elżbieta Rakszawa - Sekretarz Miasta
4 Elżbieta Boguszewska – Skarbnik Miasta

oraz pozostali goście zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności (Załącznik Nr 2).

Do punktu 1 – otwarcie obrad.

Obrady  XIII  sesji  Rady  Miasta  Siemiatycze  w  dniu  27  listopada  2019  r.  otworzył
Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  –  Jan  Hyndza,  który  na  wstępie  powitał  wszystkich
przybyłych na XIII sesję Rady Miasta. Wiceprzewodniczący stwierdził, że w sesji uczestniczy
13  radnych,  co  stanowi  kworum  przy  którym  Rada  może  obradować  i  podejmować
prawomocne decyzje.



Do punktu 2 – przedstawienie porządku obrad.

Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że w trybie artykułu 20 ust. 5 ustawy o samorządzie
gminnym porządek obrad został zmieniony w pkt 11 zostanie przedstawiony protokół Komisji

Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych zgłasza jakieś uwagi do porządku 
obrad? Radni uwag nie zgłosili.

Wiceprzewodniczący  Rady  stwierdził,  że  sesja  prowadzona  będzie  zgodnie  z  przesłanym
porządkiem obrad, uwzględniającym zmiany.

1) otwarcie obrad,

2) przedstawienie porządku obrad,

3) przyjęcie protokołu z obrad  XII sesji Rady Miasta,

4) sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami,

5) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019,

6) podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,

7) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia jednostek budżetowych
Miasta Siemiatycze gromadzących dochody na wydzielonym rachunku bankowym,
źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu
finansowego, dokonywania zmian w tym planie i ich zatwierdzania,

8) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Siemiatycze z
organizacjami  pozarządowymi oraz innymi podmiotami  prowadzącymi działalność
pożytku publicznego na 2020 rok,

9) podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  zasad  gospodarowania
nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Miasto Siemiatycze,

10) przedstawienie informacja o stanie realizacji zadań oświatowych,

11) przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli funkcjonowania i gospodarki
finansowej Przedszkola Nr 1 w Siemiatyczach,

12) wolne wnioski,

13) zakończenie obrad.

Do punktu 3 – przyjęcie protokołów z obrad  XII sesji Rady Miasta.



Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że protokół z XII sesji Rady Miasta wyłożony jest
na stoliku protokolanta i jeżeli do końca obrad nie wpłynął do niego uwagi uzna się go za
przyjęty. 

Do punktu 4 – sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami

Burmistrz przestawił sprawozdanie, które stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.

Do punktu 5 - podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019.

Wiceprzewodniczący Rady poprosił panią Skarbnik o omówienie uchwały.

Zwiększenie w planie dochodów o kwotę 1 733 732 zł., w tym:
1) 260 000 zł - zwiększenie dochodów z tytułu sprzedaży majątku,
2) 16 732 zł - dotacja celowa na zadania zlecone z przeznaczeniem na realizację zadań z
zakresu  administracji  rządowej,  zgodnie  z  decyzjami  Wojewody  Podlaskiego  (obsługa
dowodów osobistych),
3) 7 000 zł - zwiększenie dochodów z tytułu otrzymanych zwrotów z lat ubiegłych,
4) 5 000 zł - zwiększenie dochodów z tytułu opłaconych kosztów upomnień.
5) 110 000 zł - zwiększenie dochodów z tytułu otrzymanego z Urzędów Skarbowych podatku
CIT,
6)  280  000  zł  -  wprowadzenie  otrzymanych  dochodów  z  Urzędu  Marszałkowskiego  na
realizację projektu „Dla Siemiatycz. Razem",
7) 55 000 zł - zwiększenie dochodów z tytułu opłat rodziców za żłobki,
8)  1  000  000  zł  -  zwiększenie  dotacji  celowej  na  zadania  zlecone  z  przeznaczeniem na
wypłatę świadczeń wychowawczych, zgodnie z decyzją Wojewody Podlaskiego 

2. Zmniejszenie w planie dochodów o kwotę 130 940 zł., w tym:
1) 20 000 zł. - zmniejszenie dotacji celowej na zadania zlecone z zakresu świadczenia usług
opiekuńczych, zgodnie z decyzją Wojewody Podlaskiego,
2) 110 940 zł - zmniejszenie dotacji celowej w ramach realizacji programu rządowego "Dobry
start", zgodnie z decyzją Wojewody Podlaskiego.

3. Zwiększenie w planie wydatków o kwotę 1 889 683 zł., w tym:
1) 16 732 zł. - przeznaczenie zgodne z decyzją Wojewody Podlaskiego,
2) 160 000 zł - wprowadzenie dwóch zadań inwestycyjnych pn. „Zakup samochodu" i "Zakup
serwera”.
3) 313 000 zł - zwiększenie planu wydatków budżetowych Przedszkolu Nr 1 i Nr 3.
4)  80  000  zł  -  zwiększenie  wydatków  na  zadanie  inwestycyjne  pn."Utworzenie  Klubu
Senior+" - zwiększenie wynika z rozstrzygniętego przetargu,
5) 280 000 zł - wprowadzenie planu wydatków na realizację projektu z dofinansowaniem
Urzędu marszałkowskiego "Dla Siemiatycz. Razem". Projekt realizowany przez MOPS.
6) 47 000 zł - zwiększenie planu wydatków budżetowych Szkoła Podstawowa Nr 1,
7) 1 000 000 zł - przeznaczenie zgodne z decyzją Wojewody Podlaskiego,
9) 20 000 zł - zwiększenie wydatków na zadanie inwestycyjne pn. „Siemiatycki Inkubator
Przedsiębiorczości”,
10) 20 000 zł - zwiększenie planu wydatków budżetowych MOSiR,
11) 22 951 zł - zwiększenie planu wydatków w ramach przyznanego budżetu - wniosek Pani
Dyrektor MOPS.



4. Zmniejszenie w planie wydatków o kwotę 356 891 zł., w tym:
1)  203  000  zł  -  zmniejszenie  planu  wydatków budżetowych  Szkoła  Podstawowa Nr  3  i
przeznaczenie środków innym jednostkom na cele oświatowe.

Pani Skarbnik powiedziała, że zmiany w budżecie dotyczą tylko miesiąca listopada i zwróciła
się do dyrektorów o ostrożne wydawanie środków w miesiącu grudniu. Mamy informację, ze
nie będziemy mieli wydatków z PIT, będzie około 1 mln zł mniej. 

Radni pytań nie zgłosili.

Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian w
budżecie miasta na rok 2019, Wiceprzewodniczący Rady poprosił radnych aby zadeklarowali
czy  są  „za”,  „przeciw”  czy  „wstrzymują  się  od  głosu”  poprzez  wybór  odpowiedniego
przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”
2 Grygoruk Melania „za”
3 Hyndza Jan „za”
4 Jarocka Katarzyna „za”
5 Korowicki Jerzy „za”
6 Kosieradzki Antoni „za”
7 Mironkiewicz Igor „za”
8 Nayda Katarzyna „za”
9 Onieszczuk Paweł „za”
10 Roszczenko Jerzy „za”
11 Rybałtowski Łukasz „za”
12 Śnieżko Igor „za”
13 Usakiewicz Marcin „za”

13 „za”
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XIII/80/19 –Załącznik Nr 4

Do punktu 6 -  podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości  stawek podatku od
nieruchomości.

Wiceprzewodniczący Rady poprosił panią Skarbnik o omówienie uchwały.

Pani Skarbnik powiedziała, ze podatek od nieruchomości nie był podnoszony od dwóch lat.
Jest propozycja podniesienia podatku od gruntów pod nieruchomościami (o 2 gr) i podatek od
nieruchomości od budynków mieszkalnych (o 3 gr).

-Radny Onieszczuk stwierdził,  że  wzrost  podatku jest  nieznaczny,  wysokość  podatku  jest
bardzo  zbliżona jak w okolicznych gminach.  Radny dodał,  że  wpływy z  podatku  PIT są
mniejsze, będą  też rosły wynagrodzenia w związku z podwyżką minimalnej płacy.



- Radny Śnieżko dodał, że to są podwyżki kosmetyczne. Radny zapytał o to jaka jest polityka
na przyszłość w związku z podwyżkami płac, radny zapytał czy będzie wiązało się to z kwotą
około 2 mln zł? Robi się duża dziura i podniesione podatki i tak nie pokryją tej dziury.

Wiceprzewodnicząca  Rady  zarządził  głosowanie  nad  podjęciem  uchwały  w  sprawie
określenia  wysokości  stawek podatku  od nieruchomości.,  Przewodnicząca  Rady poprosiła
radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez
wybór odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”
2 Grygoruk Melania „za”
3 Hyndza Jan „za”
4 Jarocka Katarzyna „za”
5 Korowicki Jerzy „za”
6 Kosieradzki Antoni „za”
7 Mironkiewicz Igor „za”
8 Nayda Katarzyna „za”
9 Onieszczuk Paweł „za”
10 Roszczenko Jerzy „za”
11 Rybałtowski Łukasz „za”
12 Śnieżko Igor „za”
13 Usakiewicz Marcin „za”

13 „za”
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XIII/81/19 –Załącznik Nr 5

Radny Śnieżko w imieniu przedsiębiorców podziękował Radzie Miasta za niepodniesienie
podatków dla przedsiębiorców.
Do punktu 7 - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia jednostek
budżetowych  Miasta  Siemiatycze  gromadzących  dochody  na  wydzielonym  rachunku
bankowym,  źródeł  tych  dochodów  i  ich  przeznaczenia  oraz  sposobu  i  trybu
sporządzania planu finansowego, dokonywania zmian w tym planie i ich zatwierdzania.

Wiceprzewodniczący  Rady  powiedział,  ze  uchwałę  na  komisji  omówiła  Pani  Skarbnik,
zapytał czy ktoś z radnych zgłasza jakieś pytania do uchwały?

Radni uwag nie zgłosili.

Wiceprzewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie  nad  podjęciem  uchwały  zmieniającej
uchwałę  w  sprawie  określenia  jednostek  budżetowych  Miasta  Siemiatycze  gromadzących
dochody na wydzielonym rachunku bankowym, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia
oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego, dokonywania zmian w tym planie i ich
zatwierdzania, Wiceprzewodniczący Rady poprosił radnych aby zadeklarowali czy są „za”,
„przeciw”  czy  „wstrzymują  się  od  głosu”  poprzez  wybór  odpowiedniego  przycisku  na
tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie



1 Berski Witold „za”
2 Grygoruk Melania „za”
3 Hyndza Jan „za”
4 Jarocka Katarzyna „za”
5 Korowicki Jerzy „za”
6 Kosieradzki Antoni „za”
7 Mironkiewicz Igor „za”
8 Nayda Katarzyna „za”
9 Onieszczuk Paweł „za”
10 Roszczenko Jerzy „za”
11 Rybałtowski Łukasz „za”
12 Śnieżko Igor „za”
13 Usakiewicz Marcin „za”

13 „za”
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XIII/82/19 –Załącznik Nr 6

Do punktu 8 – Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta
Siemiatycze z  organizacjami pozarządowymi oraz  innymi podmiotami prowadzącymi
działalność pożytku publicznego na 2020 rok.

Wiceprzewodniczący  Rady  powiedział,  ze  uchwałę  na  komisji  omówiła  Pani  Katarzyna
Prochowicz, zapytał czy ktoś z radnych zgłasza jakieś pytania do uchwały?

Radni pytań nie zgłosili.

Wiceprzewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie  nad  podjęciem  uchwały  w  sprawie
uchwalenia Programu współpracy Miasta Siemiatycze z organizacjami pozarządowymi oraz
innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku  publicznego  na  2020  rok
Przewodnicząca  Rady  poprosiła  radnych  aby  zadeklarowali  czy  są  „za”,  „przeciw”  czy
„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”
2 Grygoruk Melania „za”
3 Hyndza Jan „za”
4 Jarocka Katarzyna „za”
5 Korowicki Jerzy „za”
6 Kosieradzki Antoni „za ”
7 Mironkiewicz Igor „za”
8 Nayda Katarzyna „za”
9 Onieszczuk Paweł „za”
10 Roszczenko Jerzy „za”
11 Rybałtowski Łukasz „za”
12 Śnieżko Igor „za”
13 Usakiewicz Marcin „za”

13 „za”



Uchwała została podjęta większością głosów.
Uchwała Nr XIII/83/19 –Załącznik Nr 7

Do punktu 9 - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad gospodarowania
nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Miasto Siemiatycze.

Wiceprzewodniczący  Rady  powiedział,  ze  uchwałę  na  komisji  omówiła  Pani  Agata
Androsiuk, zapytał czy ktoś z radnych zgłasza jakieś pytania do uchwały?

Radni pytań nie zgłosili. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w
sprawie  zasad  gospodarowania  nieruchomościami  stanowiącymi  własność  Gminy  Miasto
Siemiatycze,  Przewodnicząca  Rady  poprosiła  radnych  aby  zadeklarowali  czy  są  „za”,
„przeciw”  czy  „wstrzymują  się  od  głosu”  poprzez  wybór  odpowiedniego  przycisku  na
tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”
2 Grygoruk Melania „za”
3 Hyndza Jan „za”
4 Jarocka Katarzyna „za”
5 Korowicki Jerzy „za”
6 Kosieradzki Antoni „za ”
7 Mironkiewicz Igor „za”
8 Nayda Katarzyna „za”
9 Onieszczuk Paweł „za”
10 Roszczenko Jerzy „za”
11 Rybałtowski Łukasz „za”
12 Śnieżko Igor „za”
13 Usakiewicz Marcin „za”

13 „za”

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XIII/84/19 –Załącznik Nr 8

Do punktu 10 - Przedstawienie informacja o stanie realizacji zadań oświatowych.

Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że Informację na komisji przedstawiła Pani Barbara

Anasińska, 

Wiceprzewodniczący zapytał czy Państwo Radni mają pytania do przedstawionej informacji?

Radni pytań nie zgłosili. 



Do  punktu  11  -  przedstawienie  protokołu  Komisji  Rewizyjnej  z  Kontroli
funkcjonowania i gospodarki finansowej Przedszkola nr 1 w Siemiatyczach.

Wiceprzewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  -  Pawła
Onieszczuka o odczytanie protokołu – protokół stanowi załącznik Nr 9.

Do punktu 12 – Wolne wnioski.

Głos zabrali:
- Radny Śnieżko powiedział, ze na ostatniej sesji przedstawił w imieniu Komisji Rozwoju
Gospodarczego  i  Porządku  Publicznego  sytuację  moitoringu.  Przewodniczący  dodał,  że
obecnie Komisja zajęła się  sytuacją targowicy, odbyły się  już dwa spotkania z Prezesem,
dodał, że za chwilę radny Mironkiewicz przedstawi protokół ze spotkania.
- rady Mironkiewicz powiedział, że komisja wraz z Prezesem podjęła działania aby usprawnić
działanie targowicy. Komisja podjęła kontrolę, w której uczestniczył również Prezes ZMK.
Komisja ustaliła, że teren targowiska, jego sposób oznaczenia i funkcjonowania wymagają
przeprowadzenia prac zmierzających do jego uporządkowania. Istnieje potrzeba opracowania
szczegółowego planu organizacji pracy targowiska. Osoby zajmujące się handlem częściowo
ograniczają  swobodny przejazd  ulicami  przylegającymi  do  targowiska.  Komisja  wskazała
również zalecenia pokontrolne.
 
- Radny Berski poruszył temat budynku komunalnego na ulicy Grodzieńskiej (mieszka tam 6
rodzin), budynek został postawiony w latach 80. Radny zapytał czy planowany jest remont
tego budynku w najbliższym czasie?
Radny zwrócił się z prośbą o postawienie wiaty przystankowej na ulicy Grodzieńskiej przy
„Manhatanie”.
- Radny Rybałtowski powiedział, ze mieszkańcy zwracają się z prośbą o nazwanie drogi na
Rososze? Radny zwrócił się z prośbą o pomoc w wymyśleniu nazwy dla tej drogi.
-  Radny Korowicki  powiedział,  ze  jakiś czas temu w czasie  komisji  objazdowej na ulicy
Moniuszki  była  mowa o  podniesieniu  chodnika,  minęło  już  kilka  miesięcy  i  mieszkańcy
domagają się tego. Radny poruszył też temat ulicy Plażowej, jakiś czas temu na sesji byli
obecni Panowie (mieszkańcy ulicy) którzy mieli zastrzeżenia do tej drogi, radny zapytał o to
czy Burmistrz konsultował się z nimi?
-  Radny  Mironkiewicz  zwrócił  się  z  prośbą  o  uwzględnienie  w  budżecie  środków  na
wykonanie chodnika po jednej stronie ulicy Lipowej. Radny dodał, ze chodzi o uzupełnienie
kostki pomiędzy wjazdami na posesje mieszkańców, ponieważ większość mieszkańców ma
wyłożone podjazdy kostką. 
-  Burmistrz  podziękował Komisji  za  zajęciem się  sprawą targowiska.  Burmistrz dodał,  że
została podpisana umowa na wykonanie oświetlenia m.in. na ulicy Polnej (do końca lutego). 
Odnosząc  się  do  zapytania  radnego  Berskiego  w  sprawie  remontu  budynku  na  ulicy
Grodzieńskiej Burmistrz odpowiedział, ze na dzień dzisiejszy taki remont nie jest planowany.
Burmistrz powiedział, ze dużym wyzwaniem jest wybudowanie bloku socjalnego, co wiąże
się z dużym wyzwaniem dla spółki. Odnosząc się do zapytania w sprawie postawienia wiaty
przystankowej  Burmistrz  odpowiedział,  ze  jest  z  nami  Marszałek  Leszczyński,  zapewne
będzie  pamiętał  czy teren PKS,  który został  sprzedany dla  firmy i  spółka ma obowiązek
wybudowania wiaty przystankowej. Po wybudowaniu budynku ma być zapewnione miejsce
przystankowe i kasa biletowa, Burmistrz zwróciła się z prośbą o uzbrojenie się w cierpliwość
na czas budowy. 



Odnosząc  się  do  pomysłu  radnego  Rybałtowskiego  w  sprawę  nazwy  drogi  Burmistrz
stwierdził, ze jest to dobry pomysł i trzeba będzie nazwać tą drogę. 
Odnosząc  się  do  zapytania  radnego  Korowickiego  w  sprawie  ulicy  Plażowej  Burmistrz
odpowiedział, że na przyszły rok zaplanowane jest wykonanie projektu tej drogi.
Odnosząc się do zapytania w sprawie ulicy Moniuszki Burmistrz odpowiedział, że prac w tym
roku było dużo i nie zdążyliśmy tego wykonać. Podobnie jest z ulicą Lipową, być może uda
się w przyszłym roku wykonać chodnik. 
-  Głos  zabrał  Jerzy  Leszczyński  podziękował  za  zaproszenie  na  sesję,  podziękował  za
dotychczasową  współpracę  dodał,  ze  jest  radnym  Sejmiku  Wojewódzkiego  i  jest
zainteresowany rozwojem miasta i powiatu Siemiatyckiego m.in. dlatego, ze związany jest
rodzinnie z tym terenem. Dodał, że dzięki aktywności Pana Burmistrza wiele rzeczy zostało
zrobionych. Radny dodał, ze jest do dyspozycji i chętnie będzie wspierał różne inicjatywy.
Powiedział,  że  Samorząd  Województwa  jest  na  etapie  zmian  strategii  Województwa
Podlaskiego. Dodał, ze będzie dbał o to  żeby sprawy które dotyczące Miasta ująć w nowej
perspektywie,  strategii  i  programach  realizowanych  przez  samorząd  województwa.   Pan
Leszczyński poruszył też temat via carpatia, mówiąc że ma nadzieję z zgodnie z obietnicami
rządu zostanie  ona wykonana. Powiedział,  ze  solidaryzuje się  z  problemami samorządów,
dodał  że  będzie  o  tym mówił.  Powiedział,  ze  jeśli  chodzi  o  zabezpieczenie  miejsca  dla
podróżnych  to  sprawdzi  to,  wydaje  mu  się  że  takie  miejsce  powinno  być  również
zabezpieczone w czasie budowy. 

-  Burmistrz  powiedział,  ze  skoro Pan Marszałek jest  do naszej  dyspozycji  to  przy okazji
Burmistrz  poruszył  temat  remontu  ulicy  Grodzieńskiej,  powiedział,  ze  Pan  Marszałek
zaangażowany był w remont ulicy od ronda od mostu,  a teraz chcielibyśmy zrobić remont od
mostu do PKS-u, bo jest to droga wojewódzka. Burmistrz powiedział, że Miasto trzyma rękę
na  pulsie  jeśli  chodzi  o  nową perspektywę,  17  grudnia  planowane  jest  spotkanie  Pani  z
Komisji Europejskiej z mieszkańcami i lokalnymi samorządami i przedsiębiorcami, Komisja
Europejska chce znać nasze oddolne zdanie, nasze oczekiwania i problemy.  

Do punktu 21 - zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Rady Miasta w dniu 16 września 2019 r.
Przewodnicząca Rady zamknęła obrady o godz. 14:50.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Przewodniczący Rady Miasta

Monika Mazur Agnieszka Monika Zalewska
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